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Verslag BO 19/10/2021 om 10u00 

Confederatie Bouw, Stationsplein 1, Sint-Niklaas 
Welkom aan: Lieven Hostens, Fons Leys, Paul De Brauwer, Herman Valenberghs, Luc Weemaes, 
Marleen Vandenweghe, Jos Timmermans, Frans Deflem, Willy Pouillon, Rik Bulckaen, Johan Dierckx, 
Erwin Wuestenberg, Roel Soors 
 
Verontschuldigd:  
 
Agenda: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
Daar de functie van voorzitter opnieuw moet ingevuld worden opent, conform het 
procedureboek, de penningmeester uitzonderlijk deze vergadering. We wensen alvast de 2 
nieuwe bestuurders van harte welkom. 
 

2. Verkiezing van de bestuursfuncties 
Wie is er kandidaat om het voorzitterschap op te nemen? Lieven Hostens.  
Er zijn geen andere kandidaten. Hij wordt unaniem verkozen door de leden van het BO.  
Wie is er kandidaat als secretaris? Paul De Brauwer stelt zich als enige kandidaat. Hij wordt 
unaniem herverkozen.  
Wie is er kandidaat als kalenderverantwoordelijke? Jos Timmermans stelt zich als enig 
kandidaat. Hij wordt unaniem herverkozen 
De herverkozen voorzitter neemt de leiding van de vergadering terug over.  
 
Na afloop van deze vergadering zullen we samen met de 2 nieuwe bestuurders in een 
gesprek met voorzitter en directeur de nodige afspraken, werkwijzen, … . Kortom om hen 
wegwijs te maken en hen te integreren.  

 
3. Aanvaarden van verslagen + opvolging 

 

• Aanvaarden verslag dd 21/09/2021 en 01/10/2021 
Beide verslagen worden goedgekeurd. 
 

• Voorlopige goedkeuring verslag AV 
Het BO keurt het verslag van de AV voorlopig goed.  
 

4. Financieel: 

• Definitieve goedkeuring nota onkostenvergoedingen 
Iedereen ontving bij de uitnodiging de definitieve versie. 
Het BO keurt deze werkwijze goed.  
Deze werkwijze wordt bezorgd  aan de federatieteamleden.  
 

• Negatieve rente Argenta 
Argenta stelt voor om eventueel een belegging te doen. Het BO gaat niet mee in deze 
denkwijze. Het is beter om het geld te spreiden over verschillende banken. We 
nemen contact op met KBC om te kijken of we daar een spaarrekening kunnen 
openen.  
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• Voorlopige afrekening Western Front Trail 
 

• Operationele performantie augustus/september2021 
Eind september zijn er meer inkomsten door de advertenties, de taxaties en de  
lidgelden van de federatieleden.  
 

• Rechtspersonenbelasting 
We ontvingen een mail van SBB hieromtrent. We hebben winsten waarop we geen 
belastingen betalen. We moeten deze wel indienen ook al is dit een nul operatie.  
 

• Cashlessbetalen, Ijsetrippers 
De Ijsetrippers bevestigden hun deelname aan het proeftraject met uitzondering van 
hun eerste tocht. De directeur informeerde bij Easypayments voor een stand van 
zaken betreft de administratieve opvolging van de clubs.  

 
5. Wandelclubs 

• Aanvaarding wandelclub Kloenstappers 
Iedereen ontving het verslag van de peter. Op basis hiervan wordt de club definitief 
aanvaard.  
 

• Vaste Vuist Lauwe versus peterschap 
Er is een tocht geweest maar de peter kon niet aanwezig zijn op de tocht. De 
volgende tocht is in februari. We zullen hier zeker een verslag van maken. Op basis 
hiervan zullen we ze dan aanvaarden.  
 

• nieuws van de Herentalse Wandelvereniging (1026)?  
Er zijn contacten geweest met de voorzitter. Deze zullen hun tochten zeker verder 
zetten in 2022 en ze zoeken naar mogelijkheden om het bestuur verder aan te vullen. 
Luc zal contact blijven houden met deze club.  
 

• Ontslag Durmestappers 
Dit ontslag bereikte ons gisteren. Luc nam reeds contact met de melding dat hun 
ontslag te laat toekwam en dat ze een boete zullen ontvangen gezien hun tochten (4) 
gepubliceerd werden in de WiB.  
We ontvingen inmiddels een mailing om hiervoor een uitzondering op te maken 
gezien de situatie. Het BO blijft bij zijn standpunt en volgt de geldende 
reglementeringen  

 
6. Beleidsplan: 

• Reeksindeling clubkampioenschap 
Ingrid C. maakte een indeling op. We zullen dit communiceren via een volgende 
clubinfo en er zal een artikel opgenomen worden in het magazine.  
  

• zelfevaluatie BO 
De leden van het BO ontvingen een zelfevaluatie die anoniem ingevuld kan worden. 
De resultaten zullen verwerkt worden tegen het beleidsweekend. Het zijn dezelfde 
vragen als we in 2019 stelden. Er is dus een vergelijk mogelijk.  
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• opleiding facebook 
Gisteren en vandaag vinden er opleidingen plaats. Beide opleidingen zijn volzet.  
De deelnemers moeten geen bestuurders zijn van de club maar ze moeten wel 
betrokken zijn bij het beheer van de clubfacebookpagina.  
Het BO opteert om nog 2 opleidingen te voorzien.  
 

• verslag week van de Veerkracht in Houffalize 
117 mensen namen deel. We boden daar een volledig pakket aan wandelingen aan 
maar ook workshops EHBO; Routeyou, ..  
Dit wordt positief geëvalueerd. Nieuwe datum voor volgende jaar: 09 tot 13 oktober. 
De samenwerking met TeGek in het kader van de 10daagse van Veerkracht 
daarentegen is geen meerwaarde. Op de tochten wordt dit niet opgepikt. We gaan 
hier verder geen energie meer insteken.  
 

• verslag evaluatievergadering Western Front Trail 
De clubs en de toeristisch diensten die meehielpen aan de Western Fronttrail  
werden uitgenodigd voor een bedankingsetentje. Een evaluatie is er nog niet echt 
van gekomen. Er wordt nog een vergadering gepland via Teams.  
 

• Start to Walk   
Er is een sessie gestart in Kortenberg. Maar met een beperkt aantal deelnemers. Men 
nam het besluit om hier geen vervolg meer aan te breien. Ondertussen sloot er ook 
een wandelgroep aan uit Kortenberg. Geïnteresseerde wandelaars kunnen hier 
aansluiten.  
In Lier is men wel gestart met een sessie met  9 deelnemers.  

 

• Federatieteams, verder aanpak 
Op de AV zijn de teams een eerste maal in de nieuwe samenstelling. Hoe gaan we 
hier gevolg aan geven. De teams komen dit jaar zeker nog eens samen. Verder zullen 
we dit steeds agenderen op het BO om de opvolging te verzekeren.  
 
Zijn er al vergaderingen gepland de komende maanden?  
Clubondersteuning is op zoek naar een datum.  
Kwaliteit op 30/11 voorzien in Puurs. 
Evenementen, 27/10/2021. Er is ook een samenkomst geweest met de organisatoren 
van de regionale wandeldagen 2022.  
Promotie:  zoekt naar een geschikte datum  
 
 

7. Ingebrachte punten 

• Integratie nieuwe leden BO (kledij, …) 
In een gesprek met de voorzitter en directeur zullen we samen de nodige afspraken, 
werkwijzen, … overlopen . Kortom om hen wegwijs te maken en hen te integreren. 
Maandag 25/10  kunnen ze kennismaken met het personeel. 
 

• evaluatie AV met o.m. de vraag voor toegang tot het clubportaal van 
federatieteamleden die geen bestuurslid zijn. 
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(a) We gaan hier niet in mee gaan. Toegang tot het portaal via admin kan leiden tot 
problemen. Er kunnen zaken per ongeluk gewist worden. Degenen die iets 
specifiek nodig zouden hebben kunnen steeds terecht bij de directeur. 

(b) Controlestempel op de rustposten: dit werd gecommuniceerd via de clubinfo en 
zal ook nog opgenomen worden in het magazine.  

(c) Er werd gevraagd of we bij een volgende uitnodiging een verwacht eind uur 
kunnen communiceren. We trachten hier rekening mee te houden.  

(d) Naast de 2 drankbonnetjes zullen we ‘s morgens ook koffie voorzien.  
 

• opvolgers voor Antwerpen en Vlaams-Brabant in het federatieteam Kalender 
Johan Dierckx (Antw) en Joseph Stuyts (Vla-Bra) 

 

• gaven de RB’s een aangepast carpoolplan door? 
Deze zijn nog niet samengekomen. Maar de bestuurders moeten dit meenemen naar 
een volgende RB. Max 8 chauffeurs komen in aanmerking voor kilometervergoeding.  
In Vlaams-Brabant is dit al opgenomen. Hier zijn ze met 6 auto’s. 
  

• minimum aantal voor opstart wandelgroepen 
We zijn nog niet met 20 maar willen toch al aansluiten? In de praktijk hebben ze hier 
enige tijd voor om deze 20 in te putten. Tegen de afsluiting moeten ze er 20 hebben. 
Degenen die niet in orde zijn sturen we een herinnering. Zijn ze tegen de 
ledenafsluiting niet in orde, dan worden ze uitgesloten. Er wordt altijd voor minimum 
20 leden gefactureerd.  
 

• opvolging brief naar de federatieleden voor clublidmaatschap  
115 federatieleden gaven aan dat we hun gegevens mogen overmaken aan een lokale 
wandelsport.  
De clubs ontvingen inmiddels een mailing met de leden die ze mogen benaderen.  
We zullen de cijfers en bevindingen communiceren via een clubinfo.  

 

• problemen met Cronolive 
De scanning leverde de laatste tijd wat problemen op We zullen dit bespreekbaar 
maken met de firma. 

• We ontvingen het ontslag Dhr  Johan Molenberghs, federatieteamlid Evenementen 
Limburg. We aanvaarden het ontslag. 

 


